



17th April, 2022

DRIVING RANGE REOPENING NOTICE

According to the recent HKSAR Government's amendments to the social distancing measures issued on 14th April, under the Government's regulations of "Cap 599F", for Sports Premises. The PGA Development Center – Waterfall will be recommencing operations at 7:00 am on 21st April 2022.

Please note that we will be enforcing the following precautionary measures for your safety:

- 1) Temperature check and hand sanitization before entering the Center are required.
- 2) Customers are asked to use the "LeaveHomeSafe" App. Except person who are aged 65 or above and aged 15 or below, disabilities or persons who recognized by the government may use the Health Declaration Form.
- 3) "Vaccine Pass" measures. According to the Government, everyone aged 12 or above are required to have received the COVID-19 vaccination when entering to the Sports Premises. Exemption can be arranged when Medical Exemption Certificate is presented. For more details about the dosage schedule and requirements, please visit:

<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/vaccine-pass.html>

- 4) All coaches and students will wear masks during lessons.
- 5) It is mandatory for customers to wear a mask at all times in all public areas.
- 6) Social distancing is required, max. 4 persons for group gathering with at least 1.5 meters distance between groups.
- 7) Maximum for 2 persons per bay booking.
- 8) All equipment will be sanitized before and after use. All contact points will be sanitized regularly.
- 9) Private lesson will resume from 21st April 2022. Please contact Customer Services or coaches directly for arrangements and bookings.
- 10) Group lesson will officially resume from 1st May 2022. Students will be contacted individually.

*Above are subjected to change based on the Government's implementations. For the most updated information and policies, please refer to the official Government website.

Should you have any queries, please feel free to contact us at 3526 0270 / WhatsApp at 9137 8386.

Operation hours:

18th to 20th April - 10am to 7pm (Telephone inquiry service only)

Starting 21st April - 7am to 11pm (Resume normal)

Thank you for your support and looking forward to seeing you soon.

PGA Development Center – Waterfall.



練習場重新開放通告

按香港特別行政區政府於 2022 年 4 月 14 日之公佈，有關社會防疫措施進行了修訂，按照香港法例第 599F 章規管下之表列處所類別"體育處所", PGA 學習發展中心 – Waterfall 將於 2022 年 4 月 21 日上午 7 時重開。

以下為本中心之執行措施：

1. 所有來賓須於進入本中心前量度體溫及使用搓手液消毒。
2. 客人需要使用[安心出行]應用程式。如 65 歲或以上，或 15 歲或以下，或殘疾人士，或獲政府認可之人士，可使用健康申報表。
3. 我們將嚴格遵守[疫苗通行證]措施。12 歲或以上之人士須出示接種紀錄，或出示有關之醫學豁免證明。若須了解更多詳情，請參考以下政府之網站連結：

<http://www.coronavirus.gov.hk/chi/vaccine-pass.html>

4. 所有教練及學員將會在上課期間佩戴口罩。
5. 所有客人在 PGA 學習發展中心-Waterfall 場所範圍內，必須佩戴口罩。
6. 按照香港特別行政區的規定，客人聚集人數不可超過 4 人及最小 1.5 米之距離。
7. 球道預訂，每條最多為 2 人。
8. 所有球桿在每位客人使用後均進行消毒清潔。球道將會定時消毒及清潔。
9. 私人教學將於 2022 年 4 月 21 日恢復，請聯繫客戶服務主任或教練預約。
10. 團體教學將於 2022 年 5 月 1 日正式恢復，將另個別聯絡學員。

*以上之內容，將按政府之最新指引，隨時作出修改。詳細指引及有關政策，可參閱政府官網。

如有任何查詢，歡迎致電本中心 3526 0270 / WhatsApp 9137 8386。

營業時間:

4 月 18- 20 日：上午 10 時至晚上 7 時 (只供電話查詢及預訂)

4 月 21 日起：早上 7 時至晚上 11 時。

非常感謝各位的支持，期待您的光臨！

PGA 學習發展中心 – Waterfall 謹啟

2022 年 4 月 17 日